

## **General Terms and Conditions of Use (*English version*)**

These General Terms and Conditions of Use (the "GTC") define the conditions under which you may use the website [www.euroquality.fr](http://www.euroquality.fr) (the "Site"), published by Euroquality, a private company registered in France.

By using the Site, you agree to these GTC in their entirety. If you do not agree to these GTC, you must not use the Site.

### **Intellectual Property**

The Site and its content are protected by intellectual property law, including copyright and trademarks. You agree to respect the intellectual property rights of Euroquality and its partners.

You are only authorized to use the Site for your personal and non-commercial use. Any commercial use of the Site is prohibited, unless prior written agreement from Euroquality.

### **Content of the Site**

Euroquality strives to keep the content of the Site up to date and accurate, but cannot guarantee that the information presented on the Site is complete, accurate or up to date. Euroquality reserves the right to modify the content of the Site at any time and without notice.

### **Links to Other Sites**

The Site may contain links to third-party sites. Euroquality has no control over these third-party sites and is not responsible for their content or privacy policy. Use of these links is at your own risk.

### **Responsibility of Euroquality**

Euroquality assumes no liability for direct or indirect damages resulting from the use of the Site or its content, except in cases of intentional misconduct or gross negligence by Euroquality.

### **Modification of the GTC**

Euroquality reserves the right to modify these GTC at any time. The modifications will be published on the Site and will be effective immediately.

### **Applicable Law and Jurisdiction**

These GTC are governed by French law. Any dispute arising from the use of the Site or its content shall be subject to the exclusive jurisdiction of the French courts.

### **Contact**

If you have any questions or comments about these GTC, please contact us at the following address: [contact@euroquality.fr](mailto:contact@euroquality.fr).

Update: 15/05/2023

## **Conditions Générales d'Utilisation (*version Française*)**

Les présentes Conditions Générales d'Utilisation (les "CGU") définissent les conditions dans lesquelles vous pouvez utiliser le site web [www.euroquality.fr](http://www.euroquality.fr) (le "Site"), édité par Euroquality, une société privée enregistrée en France.

En utilisant le Site, vous acceptez les présentes CGU dans leur intégralité. Si vous n'acceptez pas les présentes CGU, vous ne devez pas utiliser le Site.

### **Propriété intellectuelle**

Le Site et son contenu sont protégés par le droit de la propriété intellectuelle, y compris le droit d'auteur et les marques déposées. Vous vous engagez à respecter les droits de propriété intellectuelle de Euroquality et de ses partenaires.

Vous n'êtes autorisé à utiliser le Site que pour votre usage personnel et non commercial. Toute utilisation commerciale du Site est interdite, sauf accord écrit préalable de Euroquality.

### **Contenu du Site**

Euroquality s'efforce de maintenir le contenu du Site à jour et précis, mais ne peut garantir que les informations présentées sur le Site sont complètes, exactes ou à jour. Euroquality se réserve le droit de modifier le contenu du Site à tout moment et sans préavis.

### **Liens vers d'autres sites**

Le Site peut contenir des liens vers des sites tiers. Euroquality n'a aucun contrôle sur ces sites tiers et n'est pas responsable de leur contenu ou de leur politique de confidentialité. L'utilisation de ces liens se fait à vos propres risques.

### **Responsabilité de Euroquality**

Euroquality n'assume aucune responsabilité pour les dommages directs ou indirects résultant de l'utilisation du Site ou de son contenu, sauf en cas de faute intentionnelle ou de négligence grave de Euroquality.

### **Modification des CGU**

Euroquality se réserve le droit de modifier les présentes CGU à tout moment. Les modifications seront publiées sur le Site et seront applicables immédiatement.

### **Droit applicable et juridiction compétente**

Les présentes CGU sont régies par le droit français. Tout litige découlant de l'utilisation du Site ou de son contenu sera soumis à la compétence exclusive des tribunaux français.

### **Contact**

Si vous avez des questions ou des commentaires sur les présentes CGU, veuillez nous contacter à l'adresse suivante : [contact@euroquality.fr](mailto:contact@euroquality.fr).

Mise à jour : 15/05/2023